

Annex 2

Specific Products Covered By The Early Harvest Programme Under Article 6(3)(a)(iii)

A. Brunei and Singapore shall be parties to any arrangements that have been agreed on or will be agreed to between China and any other Party pursuant to Article 6(3)(a)(iii). Brunei and Singapore shall, as soon as is practically possible after the date of signature of this Agreement, provide the HS codes and product descriptions that will correspond to the HS codes and product descriptions of those specific products that have been agreed to or that will be agreed to between China and any other Party pursuant to Article 6(3)(a)(iii).

B. The following parties have completed their negotiations with China and their specific products are as follows:

1. Cambodia: Nil
2. Indonesia:

S/No	HS Code/ Product Description (China)	HS Code/ Product Description (Indonesia)
1.	09012200 -Coffee, roasted: --Decaffeinated	090122000 Roasted, decaffeinated coffee
2.	15131100 -Coconut oil and its fractions: --Crude oil	151311000 Crude coconut oil and fractions thereof
3.	15131900 -Coconut oil and its fractions: --Other	151319000 Coconut copra oil (excl. crude) and fractions thereof
4.	15132100 -Palm kernel or babassu oil and fractions thereof: --Crude oil	151321000 Crude palm kernel or babassu oil and fractions thereof
5.	15132900 -Palm kernel or babassu oil and fractions thereof:	151329000 Palm kernel or babassu oil (excl. crude) and fraction

附件2

第6(3)(a)(iii)条下的早期收获计划所覆盖的具体产品

A. 文莱和新加坡应成为中国与任何其他缔约方根据第6(3)(a)(iii)条商定或将要商定的任何安排的缔约方。文莱和新加坡应在本协定签署之日起尽快提供HS编码和产品描述，这些HS编码和产品描述将对应于中国与任何其他缔约方根据第6(3)(a)(iii)条商定或将要商定的那些具体产品的HS编码和产品描述。

B. 以下缔约方已与中国完成谈判，其具体产品如下：1. 柬埔寨：无2. 印度尼西亚：

S/No	HS编码/产品描述 (中国)	HS编码/ 产品描述 (印度尼西亚)
1.	09012200 -咖啡，烘焙的： --去咖啡因的	090122000 烘焙去咖啡因咖啡
2.	15131100 -椰子油和其馏分： --原油	151311000 粗椰子油 and 馏分其分数
3.	15131900 -椰子油及其馏分： --其他	151319000 椰肉油（不包括粗油）和其分数
4.	15132100 - 棕榈仁或巴西棕榈油和其分数： -- 原油	151321000 原油棕榈仁或巴西棕榈油和其分数
5.	15132900 -棕榈仁或巴西棕榈油和其分数：	151329000 棕榈仁或巴西棕榈油（不含原油）和分馏物

S/No	HS Code/ Product Description (China)	HS Code/ Product Description (Indonesia)
	--other	
6.	15162000 -Vegetable fats and oils and fractions thereof	151620000 Vegetable fats and oils and their fractions, hydrogena
7.	15179000 Margarine;edible mixtures or preparations of animal or vegetable fats or oils or of fractions of different fats or oils of this chapter, other than edible fats or oils or their fractions of heading No. 15.16: -Other	151790000 Edible prep of fats or oils, nes
8.	18061000 -Cocoa powder, containing added sugar or other sweetening matter	180610000 Cocoa powder with added sugar or other sweetening
9.	34011990 -Soap and organic surface- active products and preparations, in the form of bars, cakes, moulded pieces or shapes, and paper, wadding, felt and nonwovens, impregnated, coated or covered with soap or detergent: --Other: ---Other	340119900 Soap and organic surface active product in bars, etc
10.	34012000 -Soap in other forms	340120000 Soap in other forms, nes
11.	40169200 Other articles of vulcanized rubber other than hard rubber:	401692000 Erasers of vulcanized rubber

S/No	HS编码/产品描述 (中国)	HS编码/产品描述 (印度尼西亚)
	--other	
6.	15162000 -植物油脂和油和 其分数	151620000 植物油脂和油和 它们的分数，氢化
7.	15179000 人造黄油；食用混合物或 动物或植物油脂或油的制剂 植物油脂或油或o f 不同脂肪或油的馏分 本章的，除 食用脂肪或油或其 第15.16税号的脂肪馏分： -其他	151790000 食用脂肪或油的未列名制品
8.	18061000 -可可粉，含有 添加糖或其他 甜味物质	180610000 添加糖的可可粉 或其他甜味剂
9.	34011990 -肥皂和有机表面- 活性产品与 制剂，以 条状物、块状物、模压件或 形状，以及纸、填充物、毡 和无纺布、浸渍、 涂层或覆盖肥皂或 洗涤剂： --其他： ---其他	340119900 肥皂和有机表面活性 产品在酒吧等
10.	34012000 -肥皂在其他形式	340120000 肥皂的其他形式， nes
11.	40169200 其他硫化橡胶制品， 除硬橡胶以外的硫化橡胶：	401692000 硫化橡胶制成的橡皮擦，

S/No	HS Code/ Product Description (China)	HS Code/ Product Description (Indonesia)
	-Other: --Erasers	
12.	70112010 -For cathode-ray tubes: ---Anti-dazzle glass	701120100 Antihalo glass, evelopes for cathode ray tubes
13.	94015000 -Seats of cane, osier, bamboo or similar materials	940150000 Seats of cane, osier, bamboo or similar materials 940150900 Seats of other rattan
14.	94038010 -Furniture of other materials, including cane, osier, bamboo or similar materials: ---Of cane, osier, bamboo or similar materials	940380100 Furniture of cane, osier, bamboo or similar materials

- 3Lao PDR:Nil
- 4.Myanmar:Nil
- 5.Thailand:

S/No	HS Code/ Product Description (China)	HS Code/ Product Description (Thailand)
1	27011100 Anthracite	2701110008 Anthracite, whether or nor pulverized, but not agglomerated
2	27040010 Coke and Semi-coke	2704000904 Coke and Semi-Coke of Coal, of Lignite or of Peat

S/No	HS编码/产品描述 (中国)	HS编码/产品描述 (印度尼西亚)
	-其他: --橡皮擦	
12.	70112010 -For cathode-ray tubes: ---防眩光玻璃	701120100 防眩光玻璃, 阴极射线管包装 阴极射线管
13.	94015000 -藤编座椅，柳条，竹子 或相似材料	940150000 藤编座椅，柳条，竹子或 相似材料 940150900 其他藤编座椅
14.	94038010 -其他材料的家具， 包括藤、柳条、竹子或 相似材料: --藤，柳条，竹子或 相似材料	940380100 藤家具，柳条， 竹子或相似材料

- 3 老挝: Nil 4. 缅甸: Nil
5. 泰国:

S/No	HS编码/产品描述 (中国)	HS编码/ 产品描述 (泰国)
1	27011100 无烟煤	2701110008 无烟煤，whether or nor 粉碎的，但不是 凝聚的
2	27040010 焦炭和半焦	2704000904 煤炭的焦炭和半焦，of 褐煤或泥炭

6. Vietnam: Nil

- C. The following parties have not completed their negotiations with China, and shall complete negotiations on their specific products by 1 March 2003:
- 1. Malaysia
 - 2. Philippines

Annex 3

A. Product Categories For Tariff Reduction And Elimination Under Article 6(3)(b)(i)

The 3 product categories are defined as follows:

- (i) Category 1

For China and ASEAN 6, this refers to all products with applied MFN tariff rates higher than 15%.

For the newer ASEAN Member States, this refers to all products with applied MFN tariff rates of 30% or higher.
- (ii) Category 2

For China and ASEAN 6, this refers to all products with applied MFN tariff rates between 5% (inclusive) and 15% (inclusive).

For the newer ASEAN Member States, this refers to all products with applied MFN tariff rates between 15% (inclusive) and 30% (exclusive).
- (iii) Category 3

For China and ASEAN 6, this refers to all products with applied MFN tariff rates lower than 5%.

For the newer ASEAN Member States, this refers to all products with applied MFN tariff rates lower than 15%.

6. 越南: Nil

C. 以下缔约方尚未与中国完成谈判，且应于2003年3月1日前就其具体产品完成谈判：

- 1. 马来西亚
- 2. 菲律宾

附件3

A. 第6(3)(b)(i)条项下关税减让和取消的产品类别

3个产品类别定义如下：

- (i) 类别1 对中国和东盟6国而言，指所有适用最惠国关税税率高于15%的产品。对较新的东盟成员国而言，指所有适用最惠国关税税率为30%或以上的产品。
- (ii) 类别2 对中国和东盟6国而言，指所有适用最惠国关税税率为5%（含）至15%（含）的产品。

对于新的东盟成员国，这指的是所有适用最惠国关税税率在15%（含）至30%（不含）之间的产品。
- (iii) 类别3

对于中国和东盟6国，这指的是所有适用最惠国关税税率低于5%的产品。

对于新的东盟成员国，这指的是所有适用最惠国关税税率低于15%的产品。